

Announcement/Annonce

The Whole Language Umbrella (WLU) conference will be held in Nashville, TN from July 27 to 30, 2000. The theme of the conference is "Language, Literacy, and the Lyrics of Our Lives." Increase your knowledge about teaching and learning in various areas of whole language. For more information:

<<http://www.ncte.org/convention/wlu2000/index.shtml>>

Le WLU (Whole Language Umbrella) tiendra son congrès à Nashville (TN) du 27 au 30 juillet 2000. Le thème du congrès est « Langage, littératie, et mélodies de nos vies ». C'est une invitation à élargir vos connaissances en ce qui concerne l'enseignement et l'apprentissage de la méthode globale. Pour plus de renseignements, consulter :

<<http://www.ncte.org/convention/wlu2000/index.shtml>>

Announcement/Annonce

The Usability Professionals (UPA) will hold their conference from August 14 to August 18, 2000 in Asheville, North Carolina. The conference is a leading forum for the exchange of ideas among practitioners in the field of usability. The theme of UPA 2000 — “Designing a New Millennium Today” — is appropriate as we usability professionals discover the history of the past, the elegance of the present, and the adventure and promise of the future. For more information:

<<http://www.upassoc.org/conf2000/index.html>>

Le congrès de la UPA (Usability Professionals Association) se tiendra du 14 au 18 août 2000 à Asheville (Caroline du Nord). Ce congrès constitue un forum de premier plan pour les échanges d'idées entre les praticiens de l'utilisabilité. Le thème de UPA 2000 — « Concevoir aujourd'hui un nouveau millénaire » — est approprié puisque nous, les professionnels de l'utilisabilité, découvrons l'histoire du passé, l'élégance du présent ainsi que l'aventure et les promesses de l'avenir. Pour plus de renseignements, consulter :

<<http://www.upassoc.org/conf2000/index.html>>

Announcement/Annonce

The Association for Computer Machinery Special Interest Group on Documentation (ACM\SIGDOC) and the Institute of Electrical and Electronics Engineers Professional Communication Society (IEEE\PCS) will host a joint conference at the Cambridge Marriott Hotel and MIT in Cambridge, Massachusetts from September 24 to 27, 2000. The theme of the conference — “Technology and Teamwork”—expresses the need for professional communicators to balance the technological and humanistic aspects inherent in document production and knowledge dissemination. It also expresses the partnership of the two host organizations and the conference venue. For more information:

<<http://ieeepcs.org/2000>>

Deux associations, l'Association for Computer Machinery Special Interest Group on Documentation (ACM\SIGDOC) et l'Institute of Electrical and Electronics Engineers Professional Communication Society (IEEE\PCS) tiendront ensemble, du 24 au 27 septembre 2000 à Cambridge (Massachusetts), un congrès qui aura lieu à l'hôtel Cambridge Marriott et au MIT. Le thème du congrès — « Technologie et travail de groupe » — traduit le besoin qu'éprouvent les professionnels de la communication de parvenir à un équilibre entre les aspects technologiques et humanistes propres à la production de documents et à la diffusion du savoir. Il traduit aussi la collaboration des deux organisations hôtes dans l'organisation du congrès. Pour plus de renseignements, consulter :

<<http://ieeepcs.org/2000>>

Announcement/Annonce

The National Council of Teachers of English will hold their annual conference from November 16 to 21, 2000 in Milwaukee, Wisconsin. The theme for the upcoming conference is “Teaching Matters” — the material and immaterial conditions — the myriad persons, forces, and circumstances that constrain or enable teaching — the matters of teaching take a variety of forms and wield multiple effects. For more information:

<<http://www.ncte.org/convention/2000/index.html>>

Le National Council of Teachers of English tiendra son congrès annuel du 16 au 21 novembre 2000 à Milwaukee (Wisconsin). Le thème de ce congrès est : « Questions d’enseignement » — conditions matérielles et immatérielles — les innombrables personnes, forces et circonstances qui entravent ou favorisent l’enseignement — les questions d’enseignement ont diverses formes et de multiples effets. Pour plus de renseignements :

<<http://www.ncte.org/convention/2000/index.html>>